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Zápis z jednání Zastupitelstva města Vysokého Mýta č. 7/24    
konaného dne 11. 12. 2024 

 
 
1. Zahájení zasedání zastupitelstva 
 
Zasedání Zastupitelstva města Vysokého Mýta (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo 
zahájeno v 16:00 hodin starostou města Ing. Františkem Jiraským, který přivítal členky 
a členy zastupitelstva města a všechny přítomné hosty.  
 
Starosta Ing. František Jiraský sdělil, že dle jednacího řádu zastupitelstva § 9, odst. 1 
bude z dnešního zasedání pořízen elektronický audiozáznam; tento záznam se 
pořizuje pro účely kontroly pořízeného zápisu a následného zveřejnění 
anonymizovaného záznamu dálkovým přístupem. 
 
Dále upozornil na právo osob z řad veřejnosti vznést odůvodněnou námitku proti 
zaznamenávání jejich osobního projevu.  
 
Konstatoval, že dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva je přítomno 20 
členů z celkového počtu 21, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Omluven: Mgr. Kysilková 

 
Neomluven: 
 
 
2. Určení zapisovatele a osoby zodpovědné za obsluhu elektronického hlasovacího 
zařízení 
 
Starosta navrhl určit zapisovatelkou paní Jitku Kočovou a Bc. Jiřího Kořínka 
zodpovědného za obsluhu elektronického hlasovacího zařízení. 
 
Návrh na usnesení: 



2 

 

 
Zastupitelstvo města určuje  
zapisovatelkou paní Jitku Kočovou a Bc. Jiřího Kořínka zodpovědného za obsluhu 
elektronického hlasovacího zařízení. 
 
Výsledek hlasování: Pro   20     Proti 0      Zdrželi se 0 
Usnesení č. 144 bylo schváleno. 
 
 
 
3. Volba ověřovatelů zápisu  
Starosta navrhl zvolit ověřovateli zápisu Bc. Editu Lipavskou a Mgr. Jiřího Plháka. 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města volí  
ověřovatele zápisu Bc. Editu Lipavskou a Mgr. Jiřího Plháka. 
 
Výsledek hlasování: Pro  18   Proti  0     Zdrželi se  2 
Usnesení č. 145 bylo schváleno. 
 
 
4. Schválení programu 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou 
členům zastupitelstva města.   
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
následující program zasedání:   

1. Zahájení 
2. Zápis z jednání finančního výboru č.5-2024 konaného dne 18.11.2024  
3. Rozpočtové opatření č.7-2024 
4. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Vysokého Mýta sestavený na 

období 2026-2028  
5. Návrh rozpočtu města Vysokého Mýta na rok 2025 
6. Návrh vyhlášky o změně poplatku za systém odpadového hospodářství 
7. Majetkoprávní záležitosti 
8. Individuální dotace na rok 2025 
9. Různé 

10. Diskuze 
11. Závěr 
 
 

Výsledek hlasování: Pro   20     Proti  0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 146 bylo schváleno. 
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5.  Ing. Roman Baťa – předseda finančního výboru zastupitelstva 
 
Předseda finančního výboru zastupitelstva města předložil k projednání návrhy 
usnesení týkající se finančního a rozpočtového hospodaření města Vysokého Mýta. 
Předložená sdělení byla projednána a doporučena ke schválení zastupitelstvu města 
finančním výborem dne 18.listopadu 2024.  
Dále byla předložená sdělení projednána a doporučena ke schválení zastupitelstvu 
města radou města dne 20.listopadu 2024.  
 
 

Obsah sdělení: 
1.   Zápis z jednání finančního výboru č.5-2024 konaného dne 18.11.2024 

 
Průvodní zpráva: 
Finanční výbor Zastupitelstva města Vysokého Mýta jednal dne 18.listopadu 2024. 
Členové výboru přijali usnesení, která jsou obsažena v přiloženém zápise. 
 
Přílohy: 
Příloha 01-1 (list) - Zápis z jednání finančního výboru č.5-2024 konaného dne 18.11. 
2024 
 
 
Finanční výbor Zastupitelstva města Vysokého Mýta a Rada města Vysokého 
Mýta doporučují zastupitelstvu města přijmout následující usnesení: 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  
Zápis z jednání finančního výboru č.5-2024 konaného dne 18. listopadu 2024. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.12.2024 
 
Výsledek hlasování: Pro   20     Proti  0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 147 bylo schváleno. 
 
 
 

Obsah sdělení: 
2.  Rozpočtové opatření č.7-2024 

 
Průvodní zpráva: 
Finanční výbor projednal na svém zasedání dne 18.listopadu 2024 návrh 
rozpočtového opatření č.7-2024 a ve svém usnesení doporučuje zastupitelstvu města 
návrh rozpočtového opatření č.7-2024 ke schválení. 
Rada města projednala na svém zasedání dne 20.listopadu 2024 návrh rozpočtového 
opatření č.7-2024 a ve svém usnesení doporučuje zastupitelstvu města návrh 
rozpočtového opatření č.7-2024 ke schválení. 
Návrh rozpočtového opatření č.7-2024 je sestaven k 19.11.2024 v rámci hlavní 
činnosti města v celkovém objemu mínus 19.205,0tis.Kč, navyšuje volné finanční 
prostředky o částku 19.131,5tis.Kč a tím upravuje výši volných finančních prostředků 
nezapojených do rozpočtu (po odečtení rozpočtové rezervy) na částku 67.220,0tis.Kč. 
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Přílohy: 
Příloha 01 – 1 (list) – Rozpočtové opatření č.7-2024, 
Příloha 02 – 3 (listy) – Rozpis položek rozpočtového opatření č.7-2024, 
 
Finanční výbor Zastupitelstva města Vysokého Mýta a Rada města Vysokého 
Mýta navrhují zastupitelstvu města přijmout následující usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
Rozpočtové opatření č.7-2024. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.12.2024 
 
Výsledek hlasování: Pro   18     Proti  0     Zdrželi se  2 
Usnesení č. 148 bylo schváleno. 
 
 

Obsah sdělení: 
3.  Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Vysokého Mýta sestavený na 
období 2026-2028 

 
Průvodní zpráva: 
Finanční výbor projednal na svém zasedání dne 18.listopadu 2024 návrh 
střednědobého výhledu rozpočtu města Vysokého Mýta sestavený na období 2026-
2028 a ve svém usnesení doporučuje zastupitelstvu města střednědobého výhledu 
rozpočtu města Vysokého Mýta sestavený na období 2026-2028 ke schválení. 
Rada města projednala na svém zasedání dne 20.listopadu 2024 návrh 
střednědobého výhledu rozpočtu města Vysokého Mýta sestavený na období 2026-
2028 a ve svém usnesení doporučuje zastupitelstvu města návrh střednědobého 
výhledu rozpočtu města Vysokého Mýta sestavený na období 2026-2028 ke 
schválení. 
Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města počítá vzhledem k očekávanému 
oživení ekonomiky od roku 2025 s meziročním růstem daňových příjmů o 2,0%. Růst 
běžných výdajů je nastaven na 2,0%. 
V uvedeném výhledu není plánováno přijetí žádné půjčky nebo úvěru, náklady na 
dluhovou službu jsou vzhledem ke splacení všech závazků z přijatých úvěrů a půjček 
nulové, nicméně vzhledem k plánovaným investičním akcím dojde ke změnám na 
těchto položkách. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 1 (list) Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu města Vysokého Mýta 
sestavený na období 2026-2028, 
 
Finanční výbor Zastupitelstva města Vysokého Mýta a Rada města Vysokého 
Mýta navrhují zastupitelstvu města přijmout následující usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
Střednědobý výhled rozpočtu města Vysokého Mýta sestavený na období 2026–
2028 dle předloženého návrhu 
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Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.12.2024 
 
Výsledek hlasování: Pro  17      Proti  0     Zdrželi se  3 
Usnesení č. 149 bylo schváleno. 
 
 

Obsah sdělení: 
4.  Návrh rozpočtu města Vysokého Mýta na rok 2025 

 
Průvodní zpráva: 
Finanční výbor projednal na svém zasedání dne 18.listopadu 2024 návrh rozpočtu 
města Vysokého Mýta na rok 2025 a ve svém usnesení doporučuje zastupitelstvu 
města návrh rozpočtu města Vysokého Mýta na rok 2025 ke schválení. 
Rada města projednala na svém zasedání dne 20.listopadu 2024 návrh rozpočtu 
města Vysokého Mýta na rok 2025 a ve svém usnesení doporučuje zastupitelstvu 
města návrh rozpočtu města Vysokého Mýta na rok 2025 ke schválení. 
Návrh rozpočtu hlavní činnosti města Vysokého Mýta na rok 2025 je sestaven, jako 
rozpočet vyrovnaný s celkovými příjmy ve výši 405.915,7tis.Kč, celkovými výdaji ve 
výši 405.915,7tis.Kč.  
Nedílnou součástí hospodaření města v příštím roce je i hospodářská činnost města 
Vysokého Mýta. Návrh rozpočtu hospodářské činnosti města na rok 2025 je sestaven 
s celkovými výnosy ve výši 28.068,2tis.Kč, celkovými náklady ve výši 27.928,8tis.Kč a 
plánovaným hospodářským výsledkem ve výši 139.4tis.Kč. 
Návrh rozpočtu počítá s mírným meziročním růstem daňových příjmů (+1,7%, 
+5,2mil.Kč),  dle predikce ČNB poroste v příštím roce ekonomika o 2,4%, proti tomuto 
bude na straně obcí působit snížení koeficientu podílu obcí na rozpočtovém určení 
daní. Pokles nedaňových příjmů (-14,3%,-16,0mil.Kč) je důsledkem jednorázových 
vyšších odvodů z odpisů a přeplatků energií   z příspěvkových organizací města v roce 
2024, dále pak nově v roce 2025 realizovaným převodem příjmů „odměna za odpad 
EKO-KOM“ z města na Technické služby. V oblasti kapitálových příjmů a přijatých 
dotací dochází ke stagnaci.  
V návrhu rozpočtu dochází k poklesu běžných výdajů (-4,7%, -14,1mil.Kč), nicméně 
zde zle očekávat jejich zvýšení vzhledem k zažitým postupům úprav rozpočtu města 
v průběhu rozpočtovaného roku. Rozpočet obsahuje investiční výdaje v částce 
118,7mil.Kč, které jsou částečně kryty přijetím investičních dotací v částce 11,7mil.Kč. 
Volné finanční prostředky města z minulých let nejsou prozatím do rozpočtu na rok 
2025 zapojeny. V roce 2025 lze očekávat významné navýšení investičních výdajů. 
V současné době se zpracovává investiční plán města, jehož realizace povede 
k vytvoření schodku rozpočtového hospodaření. Schodek bude z části pokryt volnými 
finančními prostředky města, jejich současná odhadovaná výše je cca 67,3mil.Kč (po 
odečtení rozpočtové rezervy) a dále bude pokryt přijetím investičního úvěru. Konkrétní 
výše úvěru by měla vycházet ze zastupitelstvem města schváleného investičního 
plánu. Na investiční plán bude navazovat harmonogram čerpání úvěrových prostředků 
na krytí investičních výdajů společně s nově rozpočtovanými výdaji na úhradu závazků 
města z přijatých úvěrových prostředků (splátky jistiny a úroků úvěru). Lze tedy 
očekávat v příštím roce návrh na rozpočtové opatření většího objemu obsahující 
investiční výdaje a současné v oblasti příjmů zapojení cizích úvěrových prostředků na 
úhradu těchto investičních výdajů. 
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Dokument dále neobsahuje náklady na nepedagogické pracovníky, kteří by měli být 
od 1.9.2025 financováni z rozpočtu města. Náklady (v roce 2024 náklady 31,3mil.Kč) 
by měly být obci "refundovány" zvýšením podílu města na sdílených daňových 
příjmech (RUD), zde se zatím jedná o neschválený návrh vlády. 
Kromě standardních návrhů usnesení k rozpočtu je dále každoročně dlouhodobě 
schvalováno jedno tzv. technická usnesení, spočívající ve schválení postupu, kdy 
budou výdajové položky  "Projektová příprava, přípravné práce investičního 
charakteru", "Služby - poradenská činnost, konzultační a ostatní", „Revize budov“, 
„Náklady soudních řízení“, „Nákup vody, paliv a energie  v ostatních budovách" a 
"Opravy vlastního majetku" čerpány dle skutečnosti napříč paragrafy a položkami 
platné rozpočtové skladby, s podmínkou zachování účelu a celkového objemu 
jednotlivých položek dle schváleného rozpočtu města na rok 2025. Rozpis těchto 
položek rozpočtu dle skutečného čerpání provede hlavní účetní města. 
K rozpočtu se dále vztahují další usnesení s časově neomezenou platností, usnesení 
č.17/12  ze dne 07.03.2012 a usnesení č.179/18 ze dne 12.12.2018. 
Zastupitelstvo města svým usnesením č. 17/12 ze dne 07.03.2012 schválilo 
rozpočtovou rezervu města Vysokého Mýta ve výši 20,0 miliónů Kč sloužící k 
časovému překlenutí dočasného nesouladu mezi příjmy a výdaji rozpočtu města 
včetně dalších podmínek dle předloženého návrhu, tj. rozpočtovou rezervu lze použít 
ve výjimečných případech na úhradu případných nezbytných       a nepředvídatelných 
výdajů města (např. sankce uložená za porušení rozpočtové kázně, výkon soudního 
rozhodnutí, pokuta, havarijní situace, odvrácení hrozících škod). O použití prostředků 
rozpočtové rezervy na tyto účely bude informováno Zastupitelstvo města Vysokého 
Mýta na svém nejbližším následujícím jednání. Na tomto zasedání zastupitelstva 
města bude předloženo rozpočtové opatření, které bude obsahovat položky těchto 
nezbytných a nepředvídatelných výdajů s rozpočtovou rezervou ve stanovené výši. 
Zastupitelstvo města svým usnesením č. 179/18 ze dne 12.12.2018 stanovilo do 
odvolání rozsah kompetencí k provádění jednotlivých rozpočtových operací radou 
města dle předloženého návrhu.  
Kompetence rady města k schvalování rozpočtových operací jsou stanoveny 
v následujícím rozsahu:  
a) rozpočtové opatření - zapojení účelově přidělených finančních prostředků z jiných 
rozpočtů (přijaté dotace, příspěvky, dary..) do příjmů a výdajů rozpočtu města, včetně 
případného zapojení souvisejícího podílu města jako příjemce těchto prostředků do 
výdajů rozpočtu města, 
b) rozpočtové opatření vyvolané organizačními změnami, pokud tyto změny 
nevyvolávají další nároky na finanční prostředky města (nezvyšuje se celkový rozpočet 
výdajů města), 
c) rozpočtové opatření - schválení případných nutných výdajů na zajištění chodu obce 
(např. havárie, odvrácení hrozících škod, úhrady odvodů, daní, přeplatků, pokut a 
penále z rozhodnutí nadřízených orgánů),  
d) rozpočtové opatření - změny dle odvětvového třídění rozpočtové skladby 
schváleného rozpočtu, tj. přesun rozpočtových prostředků, při němž se jednotlivé 
příjmy nebo výdaje navzájem ovlivňují, aniž by se změnil jejich celkový objem nebo 
schválený rozdíl celkových příjmů a výdajů (jedná se např. o přesuny z položky na 
položku, z paragrafu na paragraf – v závislosti na podrobnosti schváleného rozpočtu). 
e) schvalovat rozpočet a rozpočtová opatření u peněžních fondů zřízených 
zastupitelstvem města - Sociálního fondu města Vysokého Mýta a Fondu obnovy 
vodohospodářského majetku města Vysokého Mýta včetně schvalování účelu použití 
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finančních prostředků Fondu obnovy vodohospodářského majetku města Vysokého 
Mýta. 
O všech radou města schválených rozpočtových opatřeních dle těchto kompetencí 
bude zastupitelstvo města informováno na svém následujícím zasedání. 
 
Rozpočty minulých let, včetně jejich plnění jsou zveřejněné na internetových 
stránkách města  na adrese https://www.vysoke-myto.cz/mestsky-
urad/informace/rozpocty/ a na internetových stránkách Ministerstva financí ČR 
https://monitor.statnipokladna.gov.cz/ucetni-jednotka/00279773. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 10 (listů) Návrh rozpočtu města Vysokého Mýta na rok 2025, 
Příloha 02 – 2 (listy) Prognóza ČNB-podzim 2024, 
 
 
Finanční výbor Zastupitelstva města Vysokého Mýta a Rada města Vysokého 
Mýta navrhují zastupitelstvu města přijmout následující usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
rozpočet města Vysokého Mýta na rok 2025 dle předloženého návrhu, jako rozpočet 
vyrovnaný s celkovými příjmy ve výši 405.915,7tis.Kč a celkovými výdaji ve výši 
405.915,7tis. Kč. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.12.2024 
 
Výsledek hlasování: Pro   17     Proti  0     Zdrželi se  3 
Usnesení č. 150 bylo schváleno. 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
rozpočet hospodářské činnosti města Vysokého Mýta na rok 2025 dle předloženého 
návrhu s celkovými výnosy ve výši 28.068,2tis.Kč, celkovými náklady ve výši 
27.928,8tis.Kč a plánovaným hospodářským výsledkem ve výši 139,4tis.Kč. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.12.2024 
 
Výsledek hlasování: Pro   17     Proti  0     Zdrželi se  3 
Usnesení č. 151 bylo schváleno. 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
postup, kdy budou výdajové položky "Projektová příprava, přípravné práce 
investičního charakteru", "Služby - poradenská činnost, konzultační a ostatní", „Revize 
budov“, „Náklady soudních řízení“, “Nákup vody, paliv a energie v ostatních budovách" 
a "Opravy vlastního majetku" čerpány dle skutečnosti napříč paragrafy a položkami 
platné rozpočtové skladby, s podmínkou zachování účelu a celkového objemu 
jednotlivých položek dle schváleného rozpočtu města na rok 2025. Rozpis těchto 
položek rozpočtu dle skutečného čerpání provede hlavní účetní města. 
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Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.12.2024 
 
Výsledek hlasování: Pro   17     Proti  0     Zdrželi se  3 
Usnesení č. 152 bylo schváleno. 
 
 
 
6.  Mgr. Jan Vlček za JUDr. Libora Poláčka – vedoucí odboru právního a 
majetkového 
 

Obsah sdělení: 
1.   Návrh vyhlášky – změna poplatku z odpadu 

 
Průvodní zpráva: 
Rada města doporučila vydání vyhlášky, kterou se mění vyhláška č. 5/2023 o místním 
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, a to v části stanovení ročního 
poplatku, kdy je navržena změna poplatku z částky 780 Kč na částku 900 Kč. 
Důvodem navrženého navýšení poplatku je rostoucí výše nákladů na zabezpečení 
obecního systému odpadového hospodářství. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – Návrh vyhlášky (1 list) 
 
 
MUDr. Kellner sdělil, že nemá jistotu, že bude zvýšení poplatku smysluplně využito. 
Starosta sdělil, že náklady na systém shromažďování svozu a likvidace jsou daleko 
vyšší, než vybrané poplatky, které uhradí pouze zhruba 2/3 nákladů.  
Mgr. Lipavský uvedl, že celkové náklady na odpad se skládají ze 2 položek – 1) Ekola 
a 2) TS - sběrné dvory, kompostárna, svoz tříděného odpadu. Nejzásadnějším 
příjmem je poplatek za odpad. Směsný odpad ukládáme na skládku za 500 Kč. 
Celkové náklady se dělí na poplatníka a my vycházíme z dat 2 roky zpětně. V roce 
2023 se ¾ rozdělily na poplatníka, zbytek se platí z rozpočtu města.   
 
 
Pan Vondráček se poptal, jak podchytit platbu za odpad u zahraničních obyvatelů 
města? 
Mgr. Lipavský sdělil, že ve městě je asi 1200 až 1800 cizinců. Máme 2 skupiny cizích 
poplatníků (poplatníci, kteří zde žijí déle než 3 měsíce a ti, kteří zde žijí méně než 3 
měsíce - ti nejsou poplatníci a platí za ně majitelé ubytoven na základě komerční 
smlouvy s Ekolou nebo TS).  
Velká část platí, zbývající nejsme schopni systémově podchytit, aby to bylo účelné. 
OFI poplatky vymáhá, náklady na vymáhání však často v takových případech převyšují 
náklady za poplatek z odpadu. 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
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Zastupitelstvo města vydává 
vyhlášku, kterou se mění vyhláška č. 5/2023 o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro  15      Proti  3     Zdrželi se  2 
Usnesení č. 153 bylo schváleno. 
 
 

Obsah sdělení:  
2.   Prodej pozemků v lokalitě ul. Tisovská a Kpt. Poplera 

 
Průvodní zpráva: 
Na základě usnesení RM č. 583/24 ze dne 25.9.2024 byl od 25.9. do 11.10.2024 byl 
zveřejněn záměr prodat pozemek parc. č. 4014/23 orná půda o výměře 2797 m2 a 
pozemky nově vzniklé geometrickým plánem č. 4489-61/2021 označené jako parc. č. 
4019/3 orná půda o výměře 7153 m2, parc. č. 4014/16 orná půda o výměře 680 m2, 
parc. č. 4014/17 orná půda o výměře 3508 m2 a parc. č. 4014/22 orná půda o výměře 
5798 m2, vše v k.ú. Vysoké Mýto za podmínky zřízení věcného břemene, jehož 
obsahem je závazek nabyvatele zastavět předmětné pozemky veřejně prospěšnou 
stavbou nebo stavbou pro bydlení nebo k realizaci zeleně.  
 
Na základě uvedeného zveřejnění byla doručena žádost společnosti AGILE spol. 
s.r.o. o koupi shora uvedených pozemků a pozemku parc. č. 4014/18 o výměře 3171 
m2 (dle ÚP není k zastavění; není předmětem zveřejnění) a dále žádost p. Tomáše 
Hurycha o koupi částí pozemků parc. č. 4014/22 a 4014/23 o výměře 1135 m2 – 
pozemek č. 6 dle Regulačního plánu – lokalita Z.33, ul. Tisovská, z roku 2015. 
 
Majetková komise dne 04.11.2024 doporučila RM a ZM schválit prodej pozemku parc. 
č. 4014/23 orná půda o výměře 2797 m2 a pozemků nově vzniklých geometrickým 
plánem č. 4489-61/2021 označených jako parc. č. 4019/3 orná půda o výměře 7153 
m2, parc. č. 4014/16 orná půda o výměře 680 m2, parc. č. 4014/17 orná půda o výměře 
3508 m2 a parc. č. 4014/22 orná půda o výměře 5798 m2, vše v k.ú. Vysoké Mýto za 
podmínky zřízení věcného břemene, jehož obsahem bude závazek nabyvatele 
zastavět předmětné pozemky veřejně prospěšnou stavbou nebo stavbou pro bydlení 
nebo k realizaci zeleně společnosti AGILE spol. s r.o., IČ 15030741, za cenu obvyklou 
stanovenou znaleckým posudkem (k uvedené částce bude připočtena DPH ve výši 
21%) a dále s podmínkou současného odkoupení pozemku parc. č. 5100/3 a pozemku 
nově vzniklého geometrickým plánem č. 4489-61/2021 označeného jako parc. č 
4014/51, vše v k.ú. Vysoké Mýto od vlastníků za cenu obvyklou stanovenou znaleckým 
posudkem → společnosti AGILE spol. s r.o. bylo sděleno usnesení MK a zastupitelstvu 
města bude tento bod předložen samostatně na některém z následujících zasedání. 
Majetková komise doporučuje RM a ZM neschválit prodej pozemku parc. č. 4014/18 
orná půda v k.ú. Vysoké Mýto.  
Majetková komise doporučuje RM a ZM neschválit prodej částí pozemků parc. č. 
4014/22 a 4014/23 o výměře 1135 m2 v k.ú. Vysoké Mýto, dle podané žádosti p. 
Hurycha ze dne 04.10.2024. 
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Přílohy: 
Příloha 01 – Žádost p. Tomáše Hurycha ze dne 04.10.2024 (2 listy) 
Příloha 02 – Žádost AGILE ze dne 04.10.2024 (1 list) 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje 
prodej pozemku parc. č. 4014/18 orná půda v k.ú. Vysoké Mýto. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 31.12.2024 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti  0     Zdrželi se  1 
Usnesení č. 154 bylo schváleno. 
 
 
Zastupitelstvo města neschvaluje 
prodej částí pozemků parc. č. 4014/22 a 4014/23 o výměře 1135 m2 v k.ú. Vysoké 
Mýto, dle podané žádosti p. Hurycha ze dne 04.10.2024. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 31.12.2024 
 
Výsledek hlasování: Pro  20      Proti  0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 155 bylo schváleno. 
 
 
 

Obsah sdělení: 
3.   Žádost o prodej části pozemku parc. č. 4813/1 v k.ú. Vysoké Mýto 

 
Průvodní zpráva: 
Firma Stöckl spol. s r.o., IČ 48111431, se sídlem Nad obcí I 2091/33, Krč, Praha 4 
žádá o prodej části pozemku parc. č. 4813/1 o výměře cca 100 m2 v ul. Fibichova, před 
objektem čp. 149 AKVÁRIA z důvodu rozšíření veřejně přístupné parkovací plochy 
před nemovitostí. Odkoupený pozemek by zpevnili zatravňovacími dlaždicemi a 
rozšířili takto parkovací plochu pro jejich zákazníky. V případě neschválení prodeje 
firma žádá o souhlas s realizací shora uvedeného zpevnění na městském pozemku. 
 
- ÚP – plocha PVú – veřejná prostranství – uliční prostory 
- úzká ulice Fibichova 
- ČEZ plánuje stavbu, název UO V. Mýto parc. č. 2238/5 - kNN, vNN → nové kabelové 
vedení uložené v zemi, určené pro napájení nového uživatele (TRUNEC) a stávajících 
uživatelů 
- popř. rekonstrukce vodovodu → Vak 
 
Majetková komise dne 04.11.2024 doporučila RM a ZM neschválit prodej části 
pozemku parc. č. 4813/1 o výměře cca 100 m2 v ul. Fibichova v k.ú. Vysoké Mýto.  
Majetková komise nesouhlasí se zpevněním části městského pozemku parc. č. 4813/1 
v ul. Fibichova, před objektem čp. 149 na náklady žadatele.  
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Přílohy: 
Příloha 01 – Žádost (3 listy) 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města neschvaluje 
prodej části pozemku parc. č. 4813/1 o výměře cca 100 m2 v ul. Fibichova v k.ú. Vysoké 
Mýto. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 31.12.2024 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti  0     Zdrželi se  1 
Usnesení č. 156 bylo schváleno. 
 
 

Obsah sdělení: 
4.   Bezúplatné nabytí pozemků v k.ú. Brteč od UZSVM 

 
Průvodní zpráva: 
Na základě nabídky nepotřebných pozemků požádalo město Vysoké Mýto ČR – Úřad 
pro zastupování státu ve věcech majetkových o bezúplatný převod pozemků parc. č. 
333/9 ostatní plocha – jiná plocha (56 m2), parc. č. 473/1 ostatní plocha – ostatní 
komunikace (519 m2) a parc. č. 475/35 ostatní plocha – ostatní komunikace (534 m2), 
vše v k.ú. Brteč do vlastnictví města.  
- UZSVM vlastnické právo bezúplatně převádí z důvodu veřejného zájmu, neboť 
pozemky parc. č. 333/9 a 475/35 tvoří pás zeleně vedle účelové komunikace (vedle 
areálu Agro Brteč) a na pozemku parc. č. 473/1 se nachází veřejná účelová 
komunikace (vedoucí od Sejtinky k lesu). 
- Zřizuje se věcné právo, spočívající v závazku nabyvatele jako povinného nezcizit 
převáděný majetek a nezatížit jej zástavním právem nebo věcným břemenem – toto 
omezení se sjednává na dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do 
katastru nemovitostí. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – Smlouva + mapy (4 listy) 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 

I. bezúplatné nabytí pozemků parc. č. 333/9, 473/1 a 475/35 v k.ú. Brteč od ČR – 
Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, 

II. zřízení věcného břemene spočívajícího v závazku města jako povinného 
nezcizit převáděné majetky a nezatížit jej zástavním právem nebo věcným 
břemenem, a to po dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva 
do katastru nemovitostí, 

III. uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku a o 
zřízení věcného práva č.j. UZSVM/H/83226/2024-HSYU. 
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Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 31.03.2025 
 
Výsledek hlasování: Pro  20       Proti  0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 157 bylo schváleno. 
 
 
 

Obsah sdělení: 
5.   Bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 798 v k.ú. Vysoké Mýto od UZSVM 

 
Průvodní zpráva: 
Na základě nabídky nepotřebných pozemků požádalo město Vysoké Mýto ČR – Úřad 
pro zastupování státu ve věcech majetkových o bezúplatný převod pozemku parc. č. 
798 ostatní plocha – jiná plocha (17 m2) v k.ú. Vysoké Mýto do vlastnictví města.  
UZSVM vlastnické právo bezúplatně převádí z důvodu veřejného zájmu a z důvodu 
hospodárnosti, neboť předmětný pozemek je součástí veřejné zeleně a nabyvatel 
(město) provádí jeho pravidelnou údržbu (veřejné prostranství po býv. trafostanici v ul. 
Brandlova). 

 
Přílohy: 
Příloha 01 – Smlouva + mapa (3 listy) 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 

IV. bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 798 v k.ú. Vysoké Mýto od ČR – Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových, 

V. uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku č.j.: 
UZSVM/H/114168/2024-HSYU. 

 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 31.03.2025 
 
Výsledek hlasování: Pro   20      Proti  0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 158 bylo schváleno. 
 
 

Obsah sdělení: 
6.   Žádost o prodloužení termínu k dokončení stavby RD – pole za pivovarem 

 
Průvodní zpráva: 
Za podmínek schválených ZM dne 18.04.2018 usnesením č. 54/18, mj.  
„Kupující bude zavázán ukončit stavbu RD do čtyř let od předání připojovacích bodů 

inženýrských sítí, tj. zajistit v uvedené lhůtě zapsání dokončené stavby RD do katastru 

nemovitostí; současně bude zavázán přihlásit se v nově postaveném RD k trvalému 

pobytu. Splnění povinnosti bude zajištěno smluvní pokutou ve výši 300,- Kč/m2.“ 
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koupil Bc. Jan Kajsrlík od města stavební pozemek parc. č. 4666/284 v lokalitě pole za 
pivovarem. Pan Kajsrlík nyní žádá, z důvodů uvedených v žádosti, o prodloužení 
termínu k dokončení stavby RD, a to o jeden rok. 
Dle Protokolu o předání pozemku a o předání připojovacích bodů inženýrských sítí 

byly připojovací body předány dne 17.02.2021, k uplynutí dané lhůty tedy dojde 

17.02.2025 → prodloužení o jeden rok do 17.02.2026. 

Přílohy: 
Příloha 01 – Žádost + Protokol o předání pozemku a o předání připojovacích bodů 
inž. sítí ze dne 17.02.2021 (2 listy) 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
prodloužení termínu k dokončení stavby RD na pozemku parc. č. 4666/284 v k.ú. 
Vysoké Mýto do 17.02.2026. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 31.01.2025 
 
Výsledek hlasování: Pro   20     Proti  0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 159 bylo schváleno. 
 
 
 
7.  Bc. Ludmila Abrahamová – vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví 
 

Obsah sdělení: 

Žádost o individuální dotaci – Oblastní charita Nové Hrady u Skutče 

 
Průvodní zpráva: 

Organizace Oblastní charita Nové Hrady u Skutče podala žádost o individuální dotaci 
s názvem: Poskytování sociálních služeb v oblasti Vysokomýtska ve výši 
požadované dotace 1.750 tis. Kč na rok. Svoji žádost podala na zajištění sociálních 
služeb, které jsou poskytované jejich organizací jako opakující se dotace po dobu 5 
let, t. j. do 31. 12. 2029.  Ve smlouvě jsou stanovené hlavní podmínky:  

• Dotace poskytnuta opakující se na dobu 5 let t. j. do 31. 12. 2029 

• 75% financí připadne na pečovatelskou službu poskytovanou dle § 40 zákona 
108/2006 Sb., o sociálních službách, zbytek dotace připadne na ostatní služby 
poskytované v této oblasti  - (§ 39 Osobní asistence, § 65 Sociálně aktivizační 
služby pro rodiny s dětmi, § 46 Denní stacionář, § 67 Sociálně terapeutické 
dílny) 

• Kvantitativní ukazatel pro poskytování Pečovatelské služby dle § 40 zákona 
108/2006 Sb., o sociálních službách je stanoven v rozsahu minimálně 3.800 
hodin přímé péče za každý kalendářní rok což je 75% z 5100 osobohodin přímé 
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péče. 

 

Žádost projednala Rada města, která doporučuje Zastupitelstvu města schválit  
individuální dotaci.  Položka 1.750 tis Kč je zahrnuta v rozpočtu pro rok 2025 

Bližší informace k organizaci a její činnosti jsou uvedeny v přiložené žádosti. 

Přílohy: 
Příloha 01 –  4 listy, žádost o dotaci 
Příloha 02 – 3 listy, příloha rozpočet 
Příloha 03 – 3 listy, veřejnoprávní smlouva  
 
 
Starosta sdělil, že financování služeb se dříve schvalovalo na rok, ale vzhledem 
k financování udržitelnosti a předvídatelnosti služeb budeme dobu 5 let garantovat.  
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje Zastupitelstvu města Vysoké Mýto 
přijmout následující usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje 

I. přidělení individuální dotace města Vysokého Mýta Oblastní charitě Nové Hrady 
u Skutče, IČO 60102411, Chotovice 31, 570 01  Litomyšl na financování 
projektu: Poskytování sociálních služeb oblasti Vysokomýtska, ve výši 1.750 tis. 
Kč (jedenmilionsedmsetpadesáttisíckorun českých), jako opakující se dotaci po 
dobu   5. let t. j. do 31. 12. 2029  

II. uzavření veřejnoprávní smlouvy  
 

 
Zodpovídá: vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví 
Termín:  15. 1. 2025 
 
Výsledek hlasování: Pro  20     Proti  0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 160 bylo schváleno. 
 
Mgr. Burešová se poptala, kdo se stará o společné prostory v DPS Litomyšlská, kde 
je neuspokojivý stav. Mgr. Zimová řekla, že si zde platí nájemníci 1 x týdně úklidovou 
firmu, u které úklid Mgr. Zimová zaurguje. 
MUDr. Kellner se poptal, zda existuje domovní řád a zda to schválila hygiena. Starosta 
sdělil, že pokud to není sociální zařízení, hygiena neschvaluje, technický stav DPS 
prověříme. 
 
 
 
8.  Bc. Radka Kutnarová – vedoucí kanceláře vedení města 
 

Obsah sdělení: 
1. Žádost Regionálního muzea ve Vysokém Mýtě o individuální dotaci města na rok 
2025 na projekt „Provoz Muzea českého karosářství“.  
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Průvodní zpráva: 
Regionální muzeum ve Vysokém Mýtě žádá město o dotaci ve výši 849.640 Kč na 
projekt „Provoz Muzea českého karosářství“. Od 01. 04. 2020 je Regionální muzeum 
ve Vysokém Mýtě provozovatelem MČK, dotace zahrnuje pokrytí nájemného za věci 
movité a nemovité na rok 2025 (leden - říjen). 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 3 listy - Žádost o individuální dotaci – Regionální muzeum ve Vysokém 
Mýtě 
Příloha 02 – 3 listy -   Návrh smlouvy o dotaci na Provoz Muzea českého karosářství 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
I. poskytnutí individuální dotace města Vysokého Mýta na rok 2025 Regionálnímu 

muzeu ve Vysokém Mýtě, IČO: 00372331, ve výši 849.640 Kč na projekt 
„Provoz Muzea českého karosářství“. 

 
II. uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí individuální dotace dle vzoru 

schváleného RM dne 23. 10. 2024, č. usnesení 673/24.  
 

Zodpovídá: vedoucí odboru kanceláře vedení města 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro  18      Proti  1     Zdrželi se  1 
Usnesení č. 161 bylo schváleno. 
 
 
 

Obsah sdělení: 
2. Žádost VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o.p.s. o individuální dotaci města na provoz 
a činnost VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s. v roce 2025 (provoz Šemberova 
divadla, městské knihovny a M-klubu). 

 
 
Průvodní zpráva: 
VYSOKOMÝTSKÁ KULTURNÍ, o. p. s. požádala o individuální dotaci města ve výši 
13.459.000,- Kč na provoz a činnost VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s. v roce 
2025 (provoz Šemberova divadla, městské knihovny a M-klubu). 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 3 listy - Žádost VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s. o individuální dotaci 
na provoz a činnost VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s. v roce 2025  

(provoz Šemberova divadla, městské knihovny a M-klubu) 
Příloha 02 – 3 listy - Návrh smlouvy o dotaci na provoz a činnost VYSOKOMÝTSKÉ 
    KULTURNÍ, o. p. s. v roce 2025 (provoz Šemberova 
divadla, městské knihovny a M-klubu) 
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Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
I.  poskytnutí individuální dotace VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s., IČ: 
28852150,  ve výši 13.459.000 Kč na provoz a činnost VYSOKOMÝTSKÉ 
KULTURNÍ, o. p. s. v roce 2025 (provoz Šemberova divadla, městské knihovny a M-
klubu). 
 
II.  uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí individuální dotace dle vzoru 
schváleného  RM dne 23. 10. 2024, č. usnesení 673/24. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru kanceláře vedení města 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro  20      Proti  0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 162 bylo schváleno. 
 
 
 

Obsah sdělení: 
3. Žádost VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s. o individuální dotaci města na provoz 
a činnost Městské galerie a Informačního centra v roce 2025. 

 
Průvodní zpráva: 
VYSOKOMÝTSKÁ KULTURNÍ, o. p. s. požádala o individuální dotaci města ve výši 
5.314.000,- Kč na provoz a činnost Městské galerie a Informačního centra v roce 2025. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 3 listy - Žádost VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s. o individuální 
dotaci na provoz a činnost Městské galerie a Informačního centra v roce 2025 
Příloha 02 – 3 listy - Návrh smlouvy o dotaci na provoz a činnost Městské galerie a 

Informačního centra v roce 2025 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
I.  poskytnutí individuální dotace VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s., IČ: 

28852150, ve výši 5.314.000 Kč, na provoz a činnost Městské galerie a 
Informačního centra v roce 2025. 

 
II.  uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí individuální dotace dle vzoru 
schváleného  RM dne 23. 10. 2024, č. usnesení 673/24. 
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Zodpovídá: vedoucí odboru kanceláře vedení města 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   20     Proti  0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 163 bylo schváleno. 
 
 
 

Obsah sdělení: 
4. Žádost VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s. o individuální dotaci města na 
městské kulturní akce pořádané VYSOKOMÝTSKOU KULTURNÍ, o. p. s. v roce 2025. 

 
Průvodní zpráva: 
VYSOKOMÝTSKÁ KULTURNÍ, o. p. s. požádala o individuální dotaci města ve výši             
2.200.000 Kč na městské kulturní akce pořádané VYSOKOMÝTSKOU KULTURNÍ, o. 
p. s. v roce 2025 podle zadání města Vysokého Mýta (Slavnostní předávání Výročních 
cen města, Národní přehlídka dětských dechových orchestrů Čermákovo Vysoké 
Mýto, Jarní kujebácký jarmark, Promenádní koncerty, Týden hudby, Městské slavnosti, 
Adventní kujebácké  jarmarky, Výroční večer pro výbory ZM a komise RM, Výročí 
otevření Šemberova divadla).  
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 3 listy - Žádost VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s. o individuální 
dotaci na městské kulturní akce pořádané VYSOKOMÝTSKOU KULTURNÍ, o.p.s. 
   v roce 2025 
Příloha 02 – 2 listy - Návrh smlouvy o dotaci na městské kulturní akce pořádané  
   VYSOKOMÝTSKOU KULTURNÍ, o. p. s. v roce 2025 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
I.  poskytnutí individuální dotace VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s., IČ: 
28852150,  ve výši 2.200.000 Kč na městské kulturní akce pořádané 
VYSOKOMÝTSKOU KULTURNÍ, o. p. s. v roce 2025. 
 
II.  uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí individuální dotace dle vzoru 
schváleného  RM dne 23. 10. 2024, č. usnesení 673/24. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru kanceláře vedení města 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   20     Proti  0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 164 bylo schváleno. 
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9. Různé: 
 
Ing. Fišer se poptal na stav výstavby a vývoje projektu technického muzea v budově 
bývalé zemědělské školy.  
Mgr. Junek uvedl, že PaK objekt předal firmě ESOX Brno, která vyhrála konkurz. 
Postupuje se dle harmonogramu, po stavební stránce by mělo být hotovo v září 2025.  
Mgr. Burešová se poptala, jak bude budova rozdělena, Mgr. Junek sdělil, že je již 
rozděleno na muzeum a školu. Ministerstvo kultury trvá na termínu dokončení prosinec 
2025. 
Ing. Fišer se poptal, zda zde bude umístěna expozice, Mgr. Junek uvedl, že zde bude 
karosářství (přemístí se z MČK) a depozitáře. 
Mgr. Lipertová se poptala, co se plánuje v prostorách bývalého MČK, starosta sdělil 
že město bude vystaveno problému, co zde umístit, zatím je myšlenkou umístit zde 
expozice historie Vysokého Mýta a ozvláštnit ji tím, že by se zde střídala v rozmezí  1-
- 2 let expozice rodáků Vysokého Mýta. Mgr. Junek nabídl součinnost. 
 
Mgr. Junek se poptal, v jaké fázi je pořizování změny územního plánu.  
Ing. Krejza uvedl, že v lednu se koná schůzka s firmou AURUM, která zpracovává 
změnu a přebere podklady. Návrh změn č. 3 by mohl být k projednání v dubnu 2025, 
poté budou probíhat veřejná projednání. Na základě toho se zpracuje finální podoba 
změny, kterou schvaluje ZM. Reálný termín je září, záleží na tom, kolik bude 
změnových ploch kontroverzních.  
Ze změny územního plánu jsou vyřazeny plochy týkající se Vinic. Zde se pořizuje 
studie, která bude zařazena do změny č. 4, která by se spustila po změně č. 3 nebo 
paralelně. Je uzavřena smlouva s arch. Císlerem, územní studie by mohla být hotova 
v červnu 2025. 
 
Mgr. Junek se dotázal, v jaké fázi je revitalizace náměstí a vizuální smog na náměstí. 
Ing. Krejza sdělil, že ateliér.tečka s.r.o. předložil kompletní materiál. Informační 
centrum požádalo o umístění pylonu, který bude dopracován do finální verze studie. 
S finální verzí revitalizace bude seznámeno ZM i veřejnost. Kdyby měla být realizace 
rekonstrukce náměstí provedena v plném rozsahu, musela by být vyhlášena 
architektonická soutěž a město by muselo financovat desítky milionů Kč. Reálné 
jednání se zastupiteli je možné na jaře 2025. Designérka Veronika Rút zpracovala 
materiál ohledně reklamního smogu. Zpracovává se manuál návrhu řešení vzhledu 
veřejného prostoru. Dotační program na podporu označení živnostenských 
provozoven na náměstí  je schválen a je součástí rozpočtu. 
 
 
Starosta informoval: 
-15. 12. se koná na náměstí vánoční jarmark a pozval přítomné; 
- 1. 1. se koná na náměstí novoroční ohňostroj s přípitkem a čočkovou polévkou; 
- investiční akce uskutečněné letos jsou hotové a jedná se konkrétně o:  
zrekonstruovanou ul. Odbojářskou s 2 hřišti; 
rekonstrukce ul. Zedníčkovy; 
stavba dálnice kolem Vysokého Mýta probíhá dle harmonogramu; 
silnice na Knířov a Lhůtu byla zprovozněna, most na prodloužené ul. Vraclavské by 
měl být zprovozněn snad v příštím týdnu; 
- uskuteční se jednání s SÚS ohledně přeložky silnice na Choceň. 
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Mgr. Vlček informoval: 
- probíhá rekonstrukce v budově MÚ Jiráskova, po rekonstrukci 1. patra probíhá 

rekonstrukce 2. a 3. patra, firma pracuje dle harmonogramu; 
- chystá se oprava střechy a schodů v interiéru MÚ Jiráskova; 
- v současné době je MÚ kapacitně naplněn, není vypsáno žádné výběrové řízení, 

povedlo se sehnat zkušebního komisaře pro autoškoly od 1. 1. 2025; 
- od 1. 1. 2025 dojde k přesunu územního plánování z OSÚ na ORM (p. Sommrová 

a p. Obermajerová). 
 
Starosta sdělil, že TS plánují otevřít kluziště na hřišti 1. stupně ZŠ Jiráskova. Kluziště 
máme včetně chladicího zařízení a mantinelů. V dopoledních hodinách ho budou 
využívat školy.  
Mgr. Lipertová se poptala, zda je nějaký systém přihlašování, starosta sdělil, že se 
budou domlouvat školy mezi sebou. Mgr. Bartoš ze ZŠ Jiráskova systém koordinuje. 
 
Ing. Krejza informoval o stavbě smuteční síně. Došlo k dotvarování železobetonové 
desky, problém je v tom, že dotvarování je větší než předpokládal statický model, 
technické řešení je navrženo autory projektu, jedná se s dodavatelem, je třeba 
změnová dokumentace a schválení stavebního úřadu. Poté bude následovat 
realizace. Dokončeno by mohlo být do léta 2025. V současné době probíhá pokládka 
dlažby, budování parkoviště, komunikace, odseková dlažba, pokračovat se bude 
interiéry. Probíhají zde pravidelné kontrolní dny. 
Ing. Soušek se poptal na náhradu víceprací a čím jsou způsobeny. Ing. Krejza sdělil, 
čím je to způsobeno se zatím neví, zkoumá ČVUT Praha, opatření zaplatí dodavatel 
projektové dokumentace nebo statici, jinak to jde za stavbou.   
 
 
10. Diskuze 
 
Ing. Soušek upozornil na špatný stav silnice ul. Tisovská, nutné zaurgovat na SÚS. 
Ing. Svatoš sdělil, že probíhá oprava této silnice průběžně. Starosta uvedl, že kontroly  
městské policie by měly být pravidelnější na této komunikaci, silnice je městská, nikoliv 
SÚS. 
 
Mgr. Lipertová uvedla, že by bylo vhodné oslovit veřejnost z hlediska možnosti využití 
prostor v MČK. 
 
 
11. Závěr 
 
Starosta sdělil termíny ZM na rok 2025: 19. 2. 2025 
                                                                 19. 3. 2025  
                                                                 25. 6. 2025  
                                                                 17. 9. 2025 
                                                                  5. 11. 2025   
                                                                10. 12. 2025. 
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Předsedající předal zastupitelům dárky, popřál krásné Vánoce, hodně zdraví do 
nového roku. Pozval přítomné na bowling a náměstí, kde „Česko zpívá koledy“. 
Upozornil na publikaci ZUŠ, která prezentuje 10 let programu Erasmu+ a kterou 
obdrželi zastupitelé na začátku jednání. 
 
 
 
Ukončil zasedání zastupitelstva v 17:17 hodin. 
 
 
 
 
 
 
Zapisovatelka:  Jitka Kočová   v.r.        
         
 
 
Ověřovatelé:   Bc. Edita Lipavská   v.r.   

   
 
 

   Mgr. Jiří Plhák    v.r.     
 
 
 
 
Starosta:  Ing. František Jiraský  v.r.  


